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ZÁPISNICA 

zo VII. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Pezinku, konaného dňa 26.09.2019 

v čase od 08:30 hod. do 16:35 hod. a dňa 25.10.2019 v čase od 13:00 do 16:29 hod. 

v zasadačke MsÚ, Radničné nám. č. 7, I. posch., č. dv. 12 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie primátora 

3. Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2019, ktorým sa určujú podmienky 

rozdelenia účelových finančných prostriedkov pre oblasti sociálnej pomoci, kultúry a 

športu z rozpočtu Mesta Pezinok 

4. Návrh na zmenu zriaďovateľskej listiny Základnej umeleckej školy Eugena Suchoňa v 

Pezinku 

5. Návrh zmeny v komisii športu 

6. Návrh zmeny v komisii ekonomiky, financií a podnikania 

7. Návrh na určenie sobášiaceho 

8. Návrh na vymenovanie členov Koordinačného tímu Komunitného plánu sociálnych 

služieb mesta Pezinok na roky 2019 až 2023 

9. Prevody a nájmy 

10. Informácia o plnení rozpočtu Mesta Pezinok za I. polrok 2019 

11. Informácie o príprave rozpočtu na rok 2020 

12. Informácia o prijatých rozpočtových opatreniach 

13. Informácia o aktuálnom stave pohľadávok k 30.6.2019 

14. Informácia o stave  investičných akcií 

15. Vyhodnotenie stavu verejnoprospešných služieb za I. polrok 2019 

16. Vyhodnotenie kultúrneho života v meste za rok 2018 

17. Analýza stavu školstva v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Pezinok za obdobie 2006 

až 2019 a prognózy jeho vývoja do roku 2025 

18. Návrh na rozpočtové opatrenie 

19. Plán činnosti HK II. polrok 2019 

20. Informácia z činnosti ÚHK 

21. Návrh na vymenovanie riaditeľa Mestského podniku služieb v Pezinku 

22. Návrh na vymenovanie riaditeľa Pezinského kultúrneho centra 

23. Rôzne 

24. Interpelácie poslancov 

 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor Ing. arch. Igor Hianik. Na rokovaní privítal 

poslancov a požiadal ich o prezentáciu. Prezentovalo sa 21 poslancov. Prítomných bolo 23 

poslancov. 
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Vyzval prítomných aby si minútou ticha uctili pamiatku zosnulých bývalých pracovníkov 

Mesta Ing. Ingrid Noskovičovej a Ing. Ľubomíra Janošku, 

Primátor poďakoval a zablahoželala poslancovi pánovi prof. Pavlovi Alexymu, ktorý dosiahol  

veľký úspech, nielen v rámci Slovenska, ale aj Európy a to - Zaradenie bio plastov s názvom 

„nonoilen“ Tak isto zablahoželal riaditeľke Mestského múzea v Pezinku PhDr. Petre 

Pospechovej, ktorá si práve v tento deň preberala ocenenie „Prémia za vedeckú a odbornú 

literatúru v kategórii Spoločenských vied“, ktorú udeľuje Literárny fond a to za knihu 

„Nedopovedané príbehy“ 

 

Primátor poďakoval všetkým zamestnancom Mesta a mestských organizácii, ktorí sa tento rok  

podieľali na tak veľkom podujatí ako je Vinobranie.  

 

Informoval, že zo zasadania Mestského zastupiteľstva sa ospravedlnil poslanec Oliver Solga 

z dôvodu pracovných rokovaní na BSK. 

 

Predsedajúci navrhol do Návrhovej komisie poslancov Mariána Pátka a Richarda Oravca. 

1.hlasovanie: Za 19 ; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 3; 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Primátor uviedol, že v pozvánke bol predložený program rokovania MsZ. V rámci 

predkladaného materiálu bol MsÚ písomne požiadaný o stiahnutie bodov 9.02 až 9.04 

(prevody a nájmy) 

Návrh na stiahnutie bodov 

Prevody a nájmy:  body 9.02 až 9.04 

2.hlasovanie: Za 22 ; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 1; 

Body boli z programu stiahnuté. 

 

Návrh presunu bodov na začiatok rokovania – pred bod č. 2. Informácie primátora 

21. Návrh na vymenovanie riaditeľa Mestského podniku služieb v Pezinku 

22. Návrh na vymenovanie riaditeľa Pezinského kultúrneho centra 

17. Analýza stavu školstva v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Pezinok za obdobie    

2006 až 2019 a prognózy jeho vývoja do roku 2025 

3.hlasovanie: Za 24 ; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0; 

Bod prešiel. 

 

Schválenie programu – zmeny 

4.hlasovanie: Za 23 ; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 1; 

Zmeny boli schválené 

 

Návrhy na doplnenie programu: 

 poslanec Mács – do bodu Rôzne (doplnenie rokovacieho poriadku) 

 poslankyňa Mizerová –  do bodu Rôzne (vystúpenie rodičov z plaveckého klubu) 

Primátor dal hlasovať o doplnení bodu Rôzne „Doplnenie Rokovacieho poriadku 
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5..hlasovanie: Za 22 ; proti 0; zdržalo sa 1; nehlasovalo 1; 

Doplnenie bodu Rôzne „Diskusia k plaveckým klubom“ 

6.hlasovanie: Za 23 ; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 1; 

 poslankyňa Mizerová – bod Rôzne „Diskusia k plaveckým klubom“ zaradiť za bod 

č. 2 Informácie primátora 

7.hlasovanie: Za 23 ; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 1; 

Návrhy na doplnenie programu boli schválené 

 

Primátor dal hlasovať o programe ako celku 

8.hlasovanie: Za 23; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 1;  

Upravený program bol schválený. 

 

Primátor predstavil novú prednostku MsÚ Ing. Janu Lehotskú a novú vedúcu Komunikačného 

oddelenia Ing. Eriku Liptákovú. 

Následne prešiel k prvému bodu rokovania schváleného programu: 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=453s 

 

21. Návrh na vymenovanie riaditeľa Mestského podniku služieb v Pezinku 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Predsedajúci v krátkosti uviedol predkladaný bod. Zdôraznil, že celý tento proces výberu 

riaditeľa bol nad rámec ako ukladá zákon, tak ako deklaroval na začiatku roka, že výber bude 

čo najtransparentnejší (k dispozícií ľuďom životopisy, stratégia uchádzačov, verejne 

vypočutie...), V rámci Mesta bol takýto výber robený prvý krát.  

Pred otvorením diskusie udelil slovo ešte uchádzačovi na post riaditeľa, aby sa v krátkosti 

predstavil.  

 RNDr. Dušan Chudý 

Poďakoval sa za dôveru komisii a ostatným ľuďom, s ktorými prišiel do styku a vybrali ho 

ako najvhodnejšieho kandidáta. Predstavil sa prostredníctvom krátkeho slaidu.. 

Diskusia: 

 Poslanec Šmahovský 

 Poslanec Rybár 

 Primátor 

 Poslanec Farbula – faktická poznámka 

 Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

 Poslanec Chynoranský  (člen výberovej komisie) 

 Poslanec M. Pátek – faktická poznámka 

 Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=453s
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 Poslanec Kremský 

 Poslanec Chynoranský (člen výberovej komisie) 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslanec Chynoranský (člen výberovej komisie) 

 Poslankyňa Žárska 

 Poslanec Macháč 

 Poslanec Chynoranský – faktická poznámka 

 Poslanec Šipoš 

 Poslanec Grell 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslanec Janeček 

 Poslanec Macháč – faktická poznámka 

 Poslanec Šipoš 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Chynoranský (člen výberovej komisie) 

 Pán Chudý - kandidát na post riaditeľa MPS 

 Poslanec Farbula 

 Pán Chudý - kandidát na post riaditeľa MPS 

 Poslanec Rybár 

 Pán Chudý - kandidát na post riaditeľa MPS 

Primátor ukončil diskusiu a dal hlasovať o predloženom bode. 

9.hlasovanie: Za 16; proti 0; zdržalo sa 8; nehlasovalo 0;  

Daný bod prešiel 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=1310s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-114/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. l) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

na návrh primátora 

vymenúva  

za riaditeľa príspevkovej organizácie mesta Mestského podniku služieb 

RNDr. Dušana Chudého 

 

22.  Návrh na vymenovanie riaditeľa Pezinského kultúrneho centra 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Primátor vyzval poslancov, aby ich otázky smerovali k uchádzačovi pánovi Sklenárovi. 

Ostatné otázky k procesu schvaľovania boli pozastavené. Požiadal pána Jána Sklenára 

o krátke predstavenie po ktorom bude nasledovať diskusia, 

 Mgr. Ján Sklenár 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=1310s
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Poďakoval za možnosť vystúpiť. Prezentáciu na MsZ si nepripravil, nakoľko svoju víziu 

a predstavu o smerovaní Pezinského kultúrneho centra už deklaroval pri procese výberu 

kandidáta a na verejnom vypočutí. Vyzdvihol transparentnosť výberu kandidátov na post 

riaditeľov. 

Diskusia: 

 Poslanec Šmahovský 

 Poslanec Macháč 

 Ján Sklár (kandidát na post riaditeľa) 

 Poslanec Rybár 

 Ján Sklár (kandidát na post riaditeľa) 

 Poslanec Mács 

 Ján Sklár (kandidát na post riaditeľa) 

 Poslanec Mács 

 Ján Sklár (kandidát na post riaditeľa) 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslanec Farbula 

 Primátor 

 Poslankyňa Wagingerová – faktická poznámka 

 Poslanec Farbula – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Kremský – faktická poznámka 

 Poslankyňa Wagingerová – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslankyňa Žárska 

 Poslanec Kovačovský 

 Poslanec M Čech 

 Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

 Poslanec M. Pátek  

 Poslanec Manák 

 Ján Sklár (kandidát na post riaditeľa) 

Predsedajúci ukončil diskusiu a požiadal o hlasovanie k Návrhu na vymenovanie riaditeľa 

Pezinského kultúrneho centra. 

10.hlasovanie: Za 12; proti 1; zdržalo sa 10; nehlasovalo 1;  

Daný bod neprešiel. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=4756s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-115/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. l) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

na návrh primátora 

nevymenúva  

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=4756s
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za riaditeľa príspevkovej organizácie mesta Pezinské kultúrne centrum 

Mgr. Jána Sklenára 

 

Primátor vyhlásil krátku prestávku  

Prezentácia poslancov po prestávke - 18 poslancov 

 

17.  Analýza stavu školstva v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Pezinok  

 za obdobie  2006 až 2019 a prognózy jeho vývoja do roku 2025 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

Spracovali:  PaedDr. Erik Špaňo, metodik školského úradu  

                        Viera Tóthová, referent školského úradu  

 

Stanovisko komisie školstva, mládeže a vzdelávania zo dňa 04.09.2019: 

Komisia školstva, mládeže a vzdelávania berie dokument na vedomie a odporúča po 

zapracovaní pripomienok odporúča zobrať predmetný dokument na vedomie (za 7 zo 7)  

 

Stanovisko mestskej školskej rady zo dňa 04.09.2019: 

 Mestská školská rada berie dokument na vedomie a odporúča po zapracovaní pripomienok 

odporúča zobrať predmetný dokument na vedomie (za 9 zo 9)  

 

Uznesenie MsR č. 2-95/2019 zo dňa 17.09.2019: MsR odporúča MsZ zobrať na vedomie 

Analýzu stavu školstva v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Pezinok za obdobie 2006 až 2019 

a prognózy jeho vývoja do roku 2025 

 

Primátor poďakoval poslancom pani Žárskej, pani Mizerovej a pánovi Alexymu za 

pripomienkovanie  materiálu.  Ocenil prácu zamestnancov MsÚ pri vypracovaní tejto analýzy. 

Predkladaný dokument je deklarovaný ako otvorený, vzhľadom k dynamike rozvoja mesta 

a k prípadným zmenám legislatívy. 

Predsedajúci požiadal zodpovedného pracovníka k predstaveniu materiálu. 

Slova sa ujal Milan Hýll, vedúci odd. školstva a sociálnej starostlivosti. Na analýze pracovali 

pracovníci školského úradu počas celých prázdnin. Po zápise detí do MŠ a ZŠ bolo zistené, že 

kapacity, ktoré Mesto má k dispozícií, sú akútne nepostačujúce. Preto sa aj vypracovala táto 

analýza, v ktorej sa snažili navrhnúť aj nejaké riešenia na zlepšenie danej situácie. Poďakoval 

riaditeľkám školských zariadení, ktoré boli aj počas svojich dovoleniek pracovníkom 

školského úradu k dispozícií a poskytli im požadované údaje, 

Primátor otvoril diskusiu: 

 Poslankyňa Žárska 

 Poslanec Rybár 

 Primátor 

 ZPR Wagingerová – faktická poznámka 

 Poslanec J. Pátek 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Primátor 
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 J. Pátek – faktická poznámka 

 ZPR Wagingerová 

 Poslanec Alexy 

 Primátor 

 Poslanec Farbula – faktická poznámka 

 Primátor 

 ZPR Wagingerová – faktická poznámka 

 Poslanec Alexy – faktická poznámka 

 Poslanec Macháč – faktická poznámka 

 Primátor 

 Viera Tóthová – školský úrad 

 Primátor 

 ZPR Wagingerová – faktická poznámka 

 ZPR Šipoš – faktická poznámka 

 Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

 Poslanec Oravec 

 Poslanec Kremský 

 ZPR Wagingrová – faktická poznámka 

 Poslanec Macháč 

 Primátor 

 Poslanec Oravec – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Oravec – faktická poznámka 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

 Poslanec J. Pátek 

 Primátor 

 Poslanec Oravec – faktická poznámka 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

Primátor ukončil diskusiu a dal hlasovať o bode  

11.hlasovanie: Za 24; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0;  

Bod bol vzatý na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=8090s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-114/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § ustanovenie § 6 ods. 3 písm. a) a b)  zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

berie na vedomie 

„Analýzu stavu školstva v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Pezinok  

za obdobie 2006 až 2019 a prognózy jeho vývoja do roku 2025“ 

(s tým, že ide o otvorený dokument, ktorý sa bude priebežne dopĺňať a aktualizovať) 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=8090s
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              2.  Informácie primátora 

 Jeden z bodov informácii mal byť okruh školstva – diskusia už prebehla 

v predchádzajúcom bode. 

 ZMOMR – dôvod vstupu do tejto organizácie bol aby sa spojili primátori a starostovia 

nášho okresu a vytvorili čo najväčší balík akcií vo vzťahu k BVS. Rokovania 

prebiehajú naďalej. Blíži sa termín, kedy sa bude predkladať investičný plán BVS 

a Mesto má veľkú ambíciu, chceme a robia sa kroky aby Grinava bola pretlačená do 

ich investičných plánov. Prebiehajú rokovania a vyústi to koncom októbra, začiatkom 

novembra, kde už sa bude rozhodovať konkrétnejšie. 

 Mesto Pezinok chce žiadať Enviro fond o sumu vo výške 200 tisíc eur na splaškovú        

kanalizáciu (bolo to predostreté aj na BVS).  

 Stretnutia s občanmi: Prvé stretnutie  zorganizovali poslanci za Grinavu (pán 

Šmahovský a pán Grell). Ďalšie stretnutie bolo s občanmi  Cajle s poslancom 

Mácsom, kde sa riešila dopravná situácia. Je záujem o ďalšie stretnutie, ktoré bude 

prebiehať pravdepodobne v mesiaci november. 

 Záchytné parkovisko za dráhou. Križovatka Drevárska je ako dočasné riešenie a tak 

isto križovatka Moyzesová (pred poliklinikou) bude zatiaľ riešená ako dočasná – aby 

mohlo byť parkovisko dané do prevádzky. Predpoklad je cca v polovici novembra. 

Mesto pristupuje k ukončeniu príprav na vyhlásenie architektonickej súťaže, ktorá 

bude pojednávať o tomto priestore až po Koníčka.  

 Rokuje sa aj so zástupcami Regionálnych ciest o hlavnej ceste Bratislavská (502).  

Sú 2 možné termíny. Z pohľadu mesta skoordinovať to na  jarný čas, kde by sa mal 

zrekonštruovať úsek cesty (od Koníčka po Drevársku križovatku). Tak isto sa rokuje 

aby sa pokračovalo až po kruhový objazd. Je to v rovine rokovania, tak isto ako aj 

zosúladenia technických prác. 

  Oblasť IT – Mesto dalo vypracovať koncepciu rozvoja informačných technológií 

mesta Pezinok. Tento dokument bol adresovaný komisie IT, ktorí by sa mali k nemu 

vyjadriť. Dokument je dôležitý hlavne aby Mesto mohlo žiadať dotácie v tejto oblasti. 

  Informácia ohľadom mierneho výpadku z daní pre obce a mestá. Táto sume sa ešte 

koriguje ( záleží to aj od legislatívy ). Podľa toho ako sa to bude vyvíjať podá sa 

presnejšia informácia. 

  Mesto sa prihlásilo do dvoch súťaži:  

1) Eviro mesto (poslali sme prezentáciu -projektové oddelenie) Budúci týždeň má 

byť vyhodnotenie. 

2) Európsky týždeň mobility (bola k tomu široká diskusia od obyvateľov) 

  Bola podpísaná zmluva na obstaranie štúdie pešieho pohybu. 

Diskusia: 

 Poslanec Oravec – 23.10.2019 na ZŠ Fándlyho – diskusia s poslancami 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Macháč 

 Poslankyňa Žárska – na webe projekty a granty (je neaktuálne) 

 Primátor 
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 Poslanec Šmahovský (prizývať ho ku Glejovke a ku kanalizácii) 

 Primátor 

 Poslanec M. Pátek – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Kremský 

 Poslanec Rybár 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Kremský – faktická poznámka 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Macháč 

 Primátor 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec M Pátek - faktická poznámka 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=11298s 

 

Primátor ukončil diskusiu a prešiel k bodu: 

 

23.01 Rôzne „Diskusia k plaveckým klubom“ 

Požiadal o slovo  predstaviteľa rodičov detí z plaveckého klubu, ktorí žiadali o vypočutie. 

 Nasledovalo vypočutie - Róbert Vislocký (zástupca rodičov detí z plaveckého klubu 

PKP Pezinok) predniesol úvod do problematiky a to: Navýšenie ceny nájmu 

plaveckých dráh v popoludňajších hodinách v mestskej plavárni.. 

 Nasledovala diskusia do ktorej sa zapojili poslanci, rodičia detí a predstavitelia 

vedenia mesta.  

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=13830s 

 

Primátor upozornil poslancov, že vzhľadom k programu, ktorý je ešte pred nimi a viacerí 

poslanci avizovali, že musia po16tej hodine odísť, bude sa musieť rokovanie MsZ o 16:00 h 

prerušiť a na dátume pokračovania zasadnutia MsZ sa dohodnú. 

Následne vyhlásil 45 minútovú prestávku. 

Prezentácia poslancov po prestávke: 15 poslancov 

 

3.  Návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2019, ktorým sa určujú 

podmienky rozdelenia účelových finančných prostriedkov pre oblasti sociálnej 

pomoci, kultúry a športu z rozpočtu Mesta Pezinok 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovali: prof. Ing. Pavel Alexy, PhD., poslanec MsZ v Pezinku  

Peter Janeček, poslanec MsZ v Pezinku  

Drahomír Šmahovský , poslanec MsZ v Pezinku  

Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka mesta Pezinok  

Mgr. Renáta Fabiankovičová, referent kontroly  

Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku  

 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=11298s
https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=13830s
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Stanovisko mestskej rady: Uznesenie MsR č. 2-93/2019 zo dňa 17.09. 2019: MsR odporúča 

MsZ schváliť VZN č. 6/2019, ktorým sa určujú podmienky rozdelenia účelových finančných 

prostriedkov pre oblasti sociálnej pomoci, kultúry a športu z rozpočtu Mesta Pezinok, s 

pripomienkami p. Mácsa:  

- upraviť preklep v § 2 ods. 8 písmeno c) Podmienky poskytnutia dotácie –pre sociálnu 

oblasť- na úhrady za sociálnu činnosť,  

- v § 2 ods. 7 písm. b) – „okrem miezd športových odborníkov“, s odporúčaním pre primátora: 

vyčleniť v rozpočte samostatnú položku na rezervu primátora - dotácia pre športovcov, ktorí 

majú pracovný pomer alebo sú v obdobnom pomere k športovému klubu so sídlom na území 

mesta (hlasovanie: za 7, abs. 1) 

 

Primátor vyzval prítomných k diskusii k predloženému všeobecnému záväznému nariadeniu. 

Diskusia: 

 Poslanec Mács  

Poslanecký návrh : v § 2 Podmienky poskytnutia dotácie, odsek 7 písm. b), sa za slovo 

„mzdové    náklady“, dopĺňa spojenie: „okrem odmien za činnosť športových odborníkov“ 

 Poslanec Janeček 

 Poslanec Šmahovský 

 Poslanec Rybár 

Poslanecký návrh: V zmysle prílohy č. 1 k zápisnici z 23.9.2019 z Ekonomickej 

komisie pripomienky uvedené v časti a) vecné pripomienky, bod 1 až 17 a v bode b) 18 

až 28. 

 Poslanec Šmahovský - faktická poznámka 

 Poslanec Alexy 

Poslanecký návrh. Aby sa MsZ dnes vyjadrilo k pripomienke( v zápisnici HK zo 

stretnutia s predsedami klubov ) či Mesto bude alebo nebude vyžadovať pri vyúčtovaní 

žiadostí menný zoznam ubytovaných na športovej akcii (žiaden zákon to neukladá) 

 Poslanec Šipoš 

 Poslanec Šmahovský – faktická pripomienka 

 Poslanec Alexy – faktická poznámka 

 Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

 Poslanec Alexy – faktická poznámka 

 Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

 Poslanec Šipoš 

Poslanecký návrh: uložiť MsÚ úlohu vyhodnotiť pripomienky ekonomickej komisie, 

a opätovne predložil MsZ na prerokovanie do budúceho MsZ  

 Poslanec Mács 

Keď že neboli ďalšie pripomienky k predloženému materiálu dal primátor hlasovať 

o poslaneckých návrhoch.  

Prihlásil sa ešte  

 Poslanec Manák 

 Poslanec Šipoš upravil svoj poslanecký návrh : uložiť MsÚ úlohu vyhodnotiť 

pripomienky ekonomickej komisie, a opätovne po prerokovaní v komisiách, predložiť 

MsZ na prerokovanie. 
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 Vedúca právneho odd. Gottschallová – dovysvetlenie 

 Poslanec Šipoš  

 Poslanec Šmahovský  - faktická poznámka 

 Poslanec Rybár – poslanecký návrh stiahol 

Návrhová Komisia zaznamenala 4 poslanecké návrhy:  

poslanca Mácsa a poslanca Janečka (spoločný návrh) daný v písomnej forme 

v § 2 Podmienky poskytnutia dotácie, odsek 7 písm. b), sa za slovo „mzdové náklady“, dopĺňa 

spojenie: 

„okrem odmien za činnosť športových odborníkov“ 

v § 2 Podmienky poskytnutia dotácie, odsek 8 písm. c), sa za slovo „úhrady“, dopĺňa 

spojenie: 

„sociálnu alebo“ 

v Druhej časti Oblasť sociálnej pomoci (pred § 8), v Preambule, sa v druhom riadku odspodu, 

za spojením (napr. onkologických), upravuje znenie nasledovne: 

„organizácie pracujúce s rodinami, mládežou, deťmi a seniormi a tiež podporovať 

preventívne programy v uvedených oblastiach“ 

12.hlasovanie: Za 22; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0;  

Návrh prešiel. 

Poslanca Alexyho  - „pri vyúčtovaní dotácií v položke ubytovanie členov, prijímateľov 

dotácie, pri preprave členov klubov, pri vstupenkách na akékoľvek kultúrne podujatie, nie je 

potrebné doložiť zoznam zúčastnených osôb“ 

13.hlasovanie: Za 20; proti 1; zdržalo sa 2; nehlasovalo 0;  

Návrh prešiel. 

      Poslanca Šipoša – MsZ ukladá MsÚ úlohu vyhodnotiť pripomienky ekonomickej komisie, 

a opätovne po prerokovaní v komisiách, predložiť MsZ na prerokovanie, do marca 2020. 

14.hlasovanie: Za 23; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0;  

Návrh prešiel. 

Primátor požiadal poslancov o hlasovanie ako celku 

15.hlasovanie: Za 21; proti 0; zdržalo sa 2; nehlasovalo 0;  

VZN prešlo. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=19508s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-117/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

VZN č. 6/2019, ktorým sa určujú podmienky rozdelenia účelových finančných prostriedkov 

pre oblasti sociálnej pomoci, kultúry a športu z rozpočtu Mesta Pezinok 

s týmito pripomienkami: 

 

poslanecké návrhy JUDr. Romana Mácsa a Petra Janečka 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=19508s
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v § 2 Podmienky poskytnutia dotácie, odsek 7 písm. b), sa za slovo „mzdové náklady“, dopĺňa 

spojenie: 

„okrem odmien za činnosť športových odborníkov“ 

v § 2 Podmienky poskytnutia dotácie, odsek 8 písm. c), sa za slovo „úhrady“, dopĺňa spojenie: 

„sociálnu alebo“ 

v Druhej časti Oblasť sociálnej pomoci (pred § 8), v Preambule, sa v druhom riadku odspodu, 

za spojením (napr. onkologických), upravuje znenie nasledovne: 

„organizácie pracujúce s rodinami, mládežou, deťmi a seniormi a tiež podporovať preventívne 

programy v uvedených oblastiach“ 

 

poslanecký návrh prof. Ing. Pavla Alexyho, PhD. 

- pri vyúčtovaní dotácií v položke ubytovanie členov, prijímateľov dotácie, pri preprave 

členov klubov, pri vstupenkách na akékoľvek kultúrne podujatie, nie je potrebné doložiť 

zoznam zúčastnených osôb 

poslanecký návrh Ing. Mariána Šipoša 

- ukladá MsÚ úlohu vyhodnotiť pripomienky ekonomickej komisie, a opätovne po 

prerokovaní v komisiách, predložiť MsZ na prerokovanie, do marca 2020. 

 

 4.  Návrh na zmenu zriaďovateľskej listiny Základnej umeleckej školy Eugena 

Suchoňa v Pezinku 

Predkladá:   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

Spracovala:   Mgr. Katarína Bálintová, právnička MsÚ  

 

Stanovisko mestskej rady: 

Uznesenie MsR č. 2-96/2019 zo dňa 17.09.2019: MsR odporúča MsZ schváliť rozšírenie 

zriaďovacej listiny Základnej umeleckej školy Eugena Suchoňa (hlasovanie: za 7). 

 

K danému bodu sa v krátkosti vyjadril primátor a dal priestor na diskusiu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

16.hlasovanie: Za 20; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 3;  

Bod prešiel. 

Skúška hlasovania (technické problémy) 

17. hlasovanie – je v poriadku 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=21706s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-118/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

schvaľuje 

rozšírenie zriaďovacej listiny Základnej umeleckej školy Eugena Suchoňa 

v zmysle § 22 ods. 2 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve v znení neskorších predpisov 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=21706s
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Navrhovateľ:  Základná umelecká škola Eugena Suchoňa, M. R. Štefánika 9,  

                                  902 01 Pezinok  

Zriaďovateľ:   Mesto Pezinok  

Predmet:  Rozšírenie zriaďovacej listiny Základnej umeleckej školy Eugena Suchoňa:  

od 01. 10. 2019  užíva  ZUŠ  nebytové  priestory  v objekte  na M. R. Štefánika 10,  

902 01 Pezinok:  

• miestnosť č. 114 (bývalá zasadačka) na 1. poschodí vo výmere 186 m
2 

 

• miestnosť č. 114 a) na 1. poschodí vo výmere 30,80 m
2
  

• priľahlé sociálne príslušenstvo (toalety)  

Účel:  Zabezpečenie priestorov pre tanečný a hudobný odbor ZUŠ 

 

    05. Návrh zmeny v Komisii športu 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

Primátor otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto neprihlásil. 

18.hlasovanie: Za 22; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 1;  

Bod prešiel. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=21803s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-119/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  

volí 

za člena komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

Komisia športu 

Nový člen: Mgr. Katarína Hlavandová, PhD. 

 

06. Návrh zmeny v komisii ekonomiky, financií a podnikania 

Predkladá:   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu: 

 Poslankyňa Žárska 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslankyňa Štrbová 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

 Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

 Poslanec Manák – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=21803s
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Ďalšie príspevky do diskusie neboli, primátor dal o materiály hlasovať. 

19.hlasovanie: Za 12; proti 1 zdržalo sa 10; nehlasovalo 0;  

Bod prešiel 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=21855s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-120/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  

volí 

za člena komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

Komisia ekonomiky, financií a podnikania 

Nový člen: Ing. Marian Dávid 

 

07. Návrh na určenie sobášiaceho 

 Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

 Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Diskusia: 

 Poslanec Chynoranský 

 Primátor 

 Poslanec Šmahovský 

Po krátkej diskusii nasledovalo hlasovanie. 

20.hlasovanie: Za 22; proti 0 zdržalo sa 0; nehlasovalo 1;  

Bod prešiel. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=22243s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-121/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a § 4 ods. 1 zákona č. 36/2005 Z.z. o rodine a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších zmien 

poveruje 

výkonom funkcie sobášiaceho poslanca Mestského zastupiteľstva v Pezinku: 

Pavol Alexy 

 

08. Návrh na vymenovanie členov Koordinačného tímu Komunitného plánu 

sociálnych služieb mesta Pezinok na roky 2019 až 2023  

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

SpracovaliI:  Mgr. Milan Hýll, vedúci OŠaSS Mgr.  

Alena Černáková, referent sociálnej starostlivosti  

 

Stanovisko Komisie sociálnej starostlivosti zo dňa 09.09.2019:  

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=21855s
https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=22243s
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Komisia sociálnej starostlivosti odporúča MsZ vymenovanie za členov Koordinačného tímu 

Komunitného plánu mesta Pezinok na roky 2019 – 2023:  

Mgr. Evu Molnárovú, Mgr. Adrianu Záhradníkovú Boženu Krajčírikovú 

(za-8, proti-0, zdržali sa-0) 

Diskusia: 

 Poslanec Janeček 

21.hlasovanie: Za 22; proti 0 zdržalo sa 0; nehlasovalo 1;  

Bod prešiel 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=22485s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-122/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v zmysle 

zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a v znení neskorších právnych predpisov 

a Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Pezinok na roky 2019 až 2023 

schvaľuje 

Členov Koordinačného tímu Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Pezinok na roky 

2019 – 2023 

1. Mgr. Evu Molnárovú, 

2. Mgr. Adrianu Záhradníkovú 

3. Boženu Krajčírikovú 

 

09. Prevody a nájmy 

Prevody a nájmy:  body 09.02 až 09.04 boli z rokovania stiahnuté. 

 

09.05.  Odkúpenie pozemku pod garážou  

Tento návrh na odkúpenie pozemku pod garážou vo vlastníctve mesta Pezinok spracovala 

Mgr. Katarína Bálintová, právnička MsÚ. 

 

Navrhovateľ:  D. P. 

Predávajúci:   Mesto Pezinok, sídlo: Radničné námestie č. 7, Pezinok, IČO: 00 305 022 

Predmet:  Odkúpenie pozemku pod garážou, vo vlastníctve mesta Pezinok. 

Kúpna cena:  710,- € za celý predmet prevodu; t.j. cca 39,44 €/m2 

Účel:   Odkúpenie pozemku pod garážou, ktorá je vo vlastníctve navrhovateľky. 

 

Stanovisko mestskej rady: Uznesenie MsR č. 2-127/2019 zo dňa 17.09.2019: MsR 

neodporúča MsZ schváliť prevod nehnuteľnosti (hlasovanie: za 4, zdržal sa 1). 

 

Primátor požiadal o krátke uvedenie tohto materiálu. Slova sa ujala Renáta Gottschallová, 

vedúca Právneho odd. MsÚ v Pezinku. 

Primátor vyzval poslancov k diskusii. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

22.hlasovanie: Za 10; proti 2 zdržalo sa 10; nehlasovalo 1;  

Bod neprešiel. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=22485s


MsZ 26.09.2019 a 25.10.2019                                                                                                                                
16 
 

 

Uznesenie MsZ č. 1-123/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

neschvaľuje prevod nehnuteľnosti 

Navrhovateľ:     D. P.  

Predávajúci:   Mesto Pezinok, sídlo: Radničné námestie č. 7, Pezinok, IČO: 00 

305 022  

Predmet:   Odkúpenie pozemku pod garážou so súpisným číslom 3938 postavenej 

na parcele registra „C“ s parcelným číslom 2023/299, zapísanej na liste vlastníctva č. 7788, 

konkrétne pozemok KN reg. „C“, katastrálne územie: Pezinok, obec: Pezinok, okres: Pezinok, 

lokalita: ulica F. B. Drobiševa, parc. č. 2023/299, druh: zastavaná plocha a nádvorie, vo 

výmere 18 m
2
, zapísaného na liste vlastníctva č. 4234, vo vlastníctve mesta Pezinok.  

Kúpna cena:   710,- € za celý predmet prevodu; t.j. cca 39,44 €/m
2
  

Účel:    Odkúpenie pozemku pod garážou, ktorá je vo vlastníctve 

navrhovateľky. 

 

09.06.  Vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod existujúcou stavbou  

Tento návrh na vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod existujúcou stavbou v lokalite 

Slnečné údolie spracoval Martin Klemanič, právnik MsÚ. 

 

Navrhovatelia:  M.B. a S.B.  

Vlastník:  Mesto Pezinok, sídlo: Radničné námestie č. 7, Pezinok, IČO: 00 

305 022  

Predmet:   Predaj novovytvoreného pozemku „lokalita: RO Slnečné údolie,  

Kúpna cena:  podľa znaleckého posudku  je 32,48 € za m2 (celkovo 710,- € ) 

Účel:   vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod existujúcou stavbou v lokalite      

Slnečné údolie, ktorého vlastníčkou sú navrhovatelia. 

 

Stanovisko mestskej rady: Uznesenie MsR č. 2-128/2019 zo dňa 17.09.2019: MsR 

neodporúča MsZ schváliť prevod nehnuteľnosti (hlasovanie: proti 5). 

 

K predloženému materiálu sa vyjadrila vedúca právneho oddelenia. Uviedla, že na zasadaní je 

prítomná aj zástupkyňa navrhovateľov, ktorí požiadali o daný prevod.  

Primátor vyzval poslancov k diskusii . 

Diskusia: 

 Poslanec Šipoš – vyjadril sa za komisiu výstavby, ktorá tento prevod neodporúča 

 Poslanec Šmahovský 

 Poslanec Manák 

 Poslanec Šipoš 

 Poslanec Manák – faktická poznámka 

 Poslanec Šipoš 
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Nikto ďalší sa do diskusie neprihlásil, predsedajúci udelil slovo žiadateľke, ktorá poslancom 

prezentovala celú anabázu ohľadom predmetnej stavby. 

Následne si zobral slovo primátor 

Diskusia: 

 Poslanec Kremský 

 Poslanec Šipoš 

 Zamestnanec MsÚ Jaroslav Pavlovič 

 Primátor 

 Poslanec Rybár 

 Žiadateľka 

 Primátor 

 Vedúca právneho odd. Gottschallová 

 Primátor 

 Žiadateľka 

 Primátor 

 Zamestnanec MsÚ Jaroslav Pavlovič 

Primátor odporučil neukončiť daný bod hlasovaním, ale odložiť tento bod až po vyriešení 

Stavebného úradu.  

Poďakoval žiadateľke a ukončil diskusiu. 

ZPR Šipoš informoval poslancov o možnosti (v rámci rokovacieho poriadku) daný bod 

neukončiť hlasovaním. 

 Poslanec Alexy  

Poslanecký návrh – aby sa rozhodnutie o tomto bode presunulo na zastupiteľstvo 

v čase, kedy už bude jasné stanovisko Stavebného úradu a budeme vedieť zaujať 

stanovisko k predkladanému uzneseniu. 

Primátor dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Alexyho. 

23.hlasovanie: Za 21; proti 0 zdržalo sa 0; nehlasovalo ;  

Poslanecký návrh prešiel. 

Daný bod bol presunutý. 

 

09.07.  Vybudovanie verejného parkoviska pri bytovom dome  

Tento návrh na vybudovanie parkoviska pri bytovom dome na ulici Suvorovová spracoval 

Martin Klemanič, právnik MsÚ. 

 

Nájomca: Vlastníci bytov bytového domu na ulici Suvorovová 18-20, Pezinok  

v zastúpení Pavel Nagy  

Vlastník:  Mesto Pezinok, sídlo: Radničné nám. č. 7, Pezinok, IČO: 00 305 022  

Predmet:: Nájom nehnuteľnosti (časti Pozemku vo vlastníctve mesta Pezinok"  

Doba nájmu: Na dobu neurčitú s 3 mes. výpovednou dobou 

Účel:   Vybudovanie verejného parkoviska pri bytovom dome  

Nájomné:  5 eur za m2 a rok v lehote od začatia výstavby do odovzdania  
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Uznesenie MsR č. 2-129/2019 zo dňa 17.09.2019: MsR odporúča MsZ schváliť nájom 

nehnuteľnosti, okrem dvoch parkovacích miest na konci parkoviska, (vybudovať parkovacie 

miesta v jednom rade) – zachovať voľný prechod. (hlasovanie: za 5). 

 

Vedúca Právneho odd. Renáta Gottschalová podala poslancom bližšie informácie 

k predkladanému materiálu. 

Predsedajúci požiadal poslanca Šipoša o dovysvetlenie stanoviska mestskej rady 

a o stanovisko Komisia územného plánovania, výstavby a dopravy, ktorej je predsedom. 

Stanovisko : Komisia územného plánovania, výstavby a dopravy nemá námietky, ale 

odporúča vyriešiť ohraničenie parkoviska spôsobom napr. zvýšeným obrubníkom, ktorý by 

zabránil vodičom parkovať za hranicou parkoviska a zabezpečiť prejazd povedľa parkoviska 

zrušením dvoch koncových stojísk. Komisia zároveň doporučuje zachovanie parkoviska pre 

verejnosť. 

Diskusia: 

 Poslanec Janeček 

 Primátor 

 Poslanec Janeček – faktická poznámka 

 Vedúca právneho oddelenia 

 ZPR Wagingerová – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Macháč – faktická poznámka 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

 Poslanec Farbula 

 Poslanec Rybár 

 Poslanec Farbula – faktická poznámka 

 ZPR Šipoš 

 Vedúca právneho oddelenia 

 Poslanec Farbula – faktická poznámka 

 Vedúca právneho oddelenia 

 Poslanec Janeček 

 ZPR Šipoš  

Poslanecký návrh: Doplniť nájomné 5 eur za m2 a rok v lehote od začatia 

výstavby do odovzdania a po dobudovaní aby to zostalo verejné parkovisko. 

Poslankyňa Žárska 

 Poslanec Kovačovský 

 ZPR Šipoš 

 Primátor 

 Poslanec Kovačovský 

 Primátor 

Predsedajúci dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Šipoša. 

Návrhová komisia predniesla poslanecký návrh: Doplniť nájomné 5 eur za m2 a rok v lehote 

od začatia výstavby do odovzdania a po dobudovaní aby to zostalo verejné parkovisko. 

24.hlasovanie: Za 14; proti 2 zdržalo sa 3; nehlasovalo 2 ;  
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Poslanecký návrh prešiel. 

Nasledovalo hlasovanie o bode ako celok 

25.hlasovanie: Za 14; proti 2 zdržalo sa 3; nehlasovalo 2 ;  

Daný bod prešiel. 

 

Uznesenie MsZ č. 1-124/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

schvaľuje  

Nájom pozemku za účelom výstavby parkoviska 

Nájomca: Vlastníci bytov bytového domu na ulici Suvorovová 18-20, Pezinok  

v zastúpení Pavel Nagy  

Vlastník:   Mesto Pezinok, sídlo: Radničné nám. č. 7, Pezinok, IČO: 00 305 022  

Predmet:  Nájom nehnuteľnosti (časti Pozemku vo vlastníctve mesta Pezinok" p.č. 

861/1, výmera 21745 m2, druh pozemku Zastavaná plocha a nádvorie, podľa LV č. 2999, pre 

k.ú. Pezinok) v katastrálnom území Pezinok, na Suvorovej ulici pri bytovom dome 

Suvorovova 18-20 (štvrtá bytovka od bývalej pošty, resp. druhá kolmá na cestu), o rozlohe 

cca 400 m2 za účelom vybudovania parkoviska, ako dočasné riešenie do vyriešenia 

parkovacej politiky. (Bez dvoch priečnych stojísk, ktoré boli zakreslené v predloženej 

situácii). 

Doba nájmu:  Na dobu neurčitú s 3 mes. výpovednou dobou 

Účel:      Vybudovanie verejného parkoviska pri bytovom dome  

Nájomné:   5 eur za m2 a rok v lehote od začatia výstavby do odovzdania  

 

09.08.  Zrušenie uznesenia MsZ č. 1-74/2019 zo dňa 30.05.2019  

Tento návrh na zrušenie uznesenia spracoval Peter Štetka, právnik MsÚ. 

 

Spoločnosť TATRA UNITED CORPORATION, a. s. nesúhlasila s uzatvorením nájomnej 

zmluvy za podmienok stanovených v uznesení. 

Uznesenie je zverejnené na 

https://www.pezinok.sk/uploadfiles/File/msz/2019-05-30/uznesenie2019-074.pdf 

Bližšiu informáciu k predkladanému bodu uviedla vedúca právneho oddelenia Mgr. 

Gottschallová. 

Diskusia: 

 Poslanec Manák 

 Vedúca právneho oddelenia 

Nasledovalo hlasovanie. 

26.hlasovanie: Za 20; proti 0 zdržalo sa 0; nehlasovalo 0 ;  

Bod prešiel 

 

Uznesenie MsZ č. 1-125/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

https://www.pezinok.sk/uploadfiles/File/msz/2019-05-30/uznesenie2019-074.pdf
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v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. l) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

zrušenie 

uznesenia MsZ č. 1-74/2019 zo dňa 30.05.2019, 

ktorým MsZ schválilo nájom majetku mesta, 

ktorého trvanie s tým istým nájomcom neprekročí desať dní v kalendárnom mesiaci 

Predmet nájmu: nehnuteľnosť v katastrálnom území Pezinok, na ulici Rozálka v Pezinku,  

časť pozemku registra "C" parcelné číslo 817 a časť pozemku registra "C" parcelné číslo 

818/1, výmera 5.200 m2, druh pozemku: trvalý trávny porast, zapísaný na liste vlastníctva č. 

4234  

Nájomca: TATRA UNITED CORPORATION, a. s., sídlo: Námestie 1. mája 5, Bratislava 

811 06, IČO: 31 382 711  

Prenajímateľ: Mesto Pezinok, Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok, IČO: 00 305 022  

Nájomné: 5.000,- eur za celý predmet a celú dobu nájmu (≐ 0,12 eur / m2 / deň )  

Doba nájmu: doba určitá v dňoch 10. -17. júna 2019  

Účel nájmu: dočasná odstavná plocha pre kamióny účastníkov medzinárodných pretekov vo 

voltížnom jazdení (gymnastika na koni) v Areáli Rozálka  

s podmienkou: pozemok môže byť ohradený pevnou mobilnou zábranou so zvarenou mrežou 

 

09.09.  Zrušenie uznesenia  MsZ č. 225/2017 zo dňa 05.10.2017 a uznesenie 

MsZ č. 79/2018 zo dňa 07.05.2018 

Tento návrh na zrušenie uznesenia spracoval Martin Klemanič, právnik MsÚ. 

 

Dňa 05.10.2017 prijalo MsZ Uznesenie č. 225/2017, ktorým spol. Orange Slovensko, a. s. 

schválilo Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena a dňa 07.05. 2018 

prijalo MsZ Uznesenie č 79/2018 ktorým doplnilo predchádzajúce Uznesenie 225/2017 o 

chýbajúcu parcelu. Vzhľadom na skutočnosť, že sa spol. Orange Slovensko nemá záujem o 

zriadenie zmluvného vecného bremena, ale bude na predmetné parcely zriaďovať zákonné 

vecné bremeno v zmysle § 66 ods. 1 písm. a) a ods. 2 351/2011 Z. z. O elektronických 

komunikáciách uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o VB nie je potrebné.  

 

Uznesením MsR č. 2-108/2019 zo dňa 17.09. 2019, MsR schválila jednorazovú náhradu za 

obmedzenie užívania nehnuteľnosti. 

Diskusia: 

 ZPR Šipoš 

 Vedúca právneho oddelenia 

 Poslanec Rybár 

 ZPR Šipoš 

Predsedajúci ukončil diskusiu a dal o danom bode hlasovať 

27.hlasovanie: Za 20; proti 0 zdržalo sa 0; nehlasovalo 0 ;  

Bod prešiel 
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Uznesenie MsZ č. 1-126/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

ruší 

Uznesenie MsZ č. 225/2017 zo dňa 05.10.2017 a Uznesenie MsZ č. 79/2018 zo dňa 

07.05.2018 

ktorým schválilo PREDMET: zriadenie vecného bremena na pozemkoch v k. ú. Pezinok, 

lokalita Myslenická ulica (Tesco/Mólo) – pokládka HDPE rúr v súvislosti so stavbou 

„PEZINOK – SOUTH 1135BR“, konkrétne: 

zriadenie vecného bremena na pozemkoch v k. ú. Pezinok, lokalita Myslenická ulica 

(Tesco/Mólo) – pokládka HDPE rúr v súvislosti so stavbou „PEZINOK – SOUTH 1135BR“, 

konkrétne: 

● parcela registra„C“ KN č. 5243/6, 5242/35, 5242/34, 5242/2, 5242/14 a 5240/8 v zmysle 

LV č. 5472 

● parcela registra „E“ KN č. 2036 v zmysle LV č. 10434 

V prospech Orange Slovensko, a. s., sídlo: Metodova 8, 821 08 Bratislava, IČO: 35 697 270 

v zastúpení spol. SUPTel s. r. o., sídlo: Pri Šajbách 3, Bratislava, IČO: 35824425 

 

09.10.  Zrušenie uznesenia č. 268/2016 zo dňa 08.12.2016 

Tento návrh na zrušenie uznesenia spracoval Martin Klemanič, právnik MsÚ. 

 

Dňa 08.12.2016 prijalo MsZ Uznesenie č. 268/2016, ktorým spol. Slovak Telecom a.s. 

schválilo Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena, pričom trasa HDPE 

rúr mala viesť cez mestské pozemky č. 2047/2019 a č 2045/5 Vzhľadom na skutočnosť, že sa 

spol. Telecom a.s. nemá záujem o zriadenie zmluvného vecného bremena, ale bude na 

predmetné parcely zriaďovať zákonné vecné bremeno v zmysle § 66 ods. 1 písm. a) a ods. 2 

351/2011 Z. z. O elektronických komunikáciách .  

 

Uznesením MsR č. 2-107/2019 zo dňa 17.09. 2019 MsR schválila jednorazovú náhradu za 

obmedzenie užívania nehnuteľnosti. 

Predsedajúci dal o bode hlasovať. 

28.hlasovanie: Za 20; proti 0 zdržalo sa 0; nehlasovalo 0 ;  

Bod prešiel 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=22564s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-127/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

ruší 

Uznesenie MsZ č. 268/2016 zo dňa 08.12.2016 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=22564s
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zriadenie zákonného vecného bremena - optická prístupová sieť „stavba FTTH PK BD 

MuškátováPezinok BD“ na pozemkoch v k. ú. Pezinok, lokalita sídl. Muškát, Muškátová 

ulica, konkrétne: 

• časť parcely registra„C“ KN“ č. 2047/129, druh: ostatná plocha 

• časť parcely registra„C“ KN“ č. 2045/5, druh: orná pôda 

Trasa a výmera bude spresnená porealizačným geometrickým plánom. 

BUDÚCI OPRÁVNENÝ: Slovak Telekom, a.s., sídlo: Bajkalská 28, 817 62 Bratislava, IČO: 

35 763 469, v zastúpení: Ing. Milan Vašina, generálny riaditeľ; spoločnosť zastúpená na 

základe Dohody o plnomocenstve zo dňa 11.04.2016 spol. NEVITEL a. s. so sídlom 

Kračanská cesta 40, 929 01 Dunajská 

Streda, IČO: 36 240 826 

 

10.    Informácia o plnení rozpočtu Mesta Pezinok za I. polrok 2019 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor  

Spracovala:  Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia 

 

Primátor požiadal Ing. Gusejnovu o krátke uvedenie predkladaného materiálu, ktorá následne 

požiadala poslancov o opravenie dvoch chybných údajov. 

Predsedajúci otvoril diskusiu: 

 Poslanec Macháč (žiadal o stanovisko komisie ekonomiky, financií a podnikania) 

 Vedúca finančného oddelenia ( komisia zasadala až po spracovaní materiálu ) 

Za komisiu sa vyjadril poslanec Kremský – komisia zobrala materiál na vedomie. 

Do diskusie sa už nikto neprihlásil, primátor dal hlasovať o danom bode. 

29.hlasovanie: Za 18; proti 0 zdržalo sa 0; nehlasovalo 0 ;  

MsZ daný bod berie na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=27781s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-128/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 bod 4 písm. a) zákona č. 369/1990  Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov  a  v zmysle ustanovenia § 12 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

berie na vedomie 

informáciu o plnení rozpočtu Mesta Pezinok k 30.06.2019, t.j. 

plnenie rozpočtových príjmov          vo výške 10 777 892,40 €,  t.j. 48,57 % 

plnenie rozpočtových výdavkov       vo výške   7 977 238,49 €,  t.j. 36,08 % 

 

11. Informácia o príprave rozpočtu na rok 2020  

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor  

Spracovala:  Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia 

 

Primátor pri tomto materiály podčiarkol, že je stanovený určitý scenár v rámci toho, že 

poslanci za jednotlivé obvody mali už aj nejaké stretnutia k rozpočtu a pripomienky boli 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=27781s
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poslané aj vedúcej finančného oddelenia. Stratégia tvorby rozpočtu na rok 2020 až 2022 je 

taká, že sa vytvorí kostrový rozpočet, bude položkový, argumentačne obhájený pre základný 

chod Mesta. K tomu sa pridajú ďalšie nosné ciele pre celkové mesto a ostatné sa rozdelí po 

obvodoch. Taká je základná koncepcia tvorby rozpočtu. Je rád, že prebehli rokovania cez 

volebné obvody. Schváleniu Programového vyhlásenia bude predchádzať schvaľovanie 

rozpočtu. Podnety, ktoré Mesto dostalo budú spracované. 

Predsedajúci otvoril diskusiu: 

 Poslankyňa Žárska  (navrhla aby bolo zasadnutie ukončené a pokračovalo v ďalšom 

navrhnutom termíne) 

 Primátor 

 Poslanec Mács 

 Poslankyňa Žárska 

 ZPR Šipoš (zašle materiál poslancom a stretnú sa 10.10.) 

Predsedajúci ukončil diskusiu a vyzval poslancov k hlasovaniu k predloženému bodu. 

30.hlasovanie: Za 15; proti 0 zdržalo sa 2; nehlasovalo 1 ;  

MsZ daný bod berie na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=28039s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-129/2019 zo dňa 26.09.2019 

Mestské zastupiteľstvo  v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona  

č. 369/1990  Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov   

berie na vedomie 

informáciu o časovom harmonograme zostavovania a schvaľovania  rozpočtu na rok 2020 

a trojročného rozpočtu na roky 2020, 2021 a 2022 v predloženom znení 

 

Predsedajúci o 16:35 hod. prerušil zasadnutie MsZ a po dohode s poslancami uviedol, že 

termín pokračovania zasadnutia MsZ bude v termíne po 15.10.2019 v poobedňajších 

hodinách. 

 

Dňa 17.10.2019 bola poslancom zaslaná, a na webovej stránke Mesta a úradnej tabuli bola 

zverejnená, pozvánka na zasadnutie Mestského zastupiteľstva, ktoré sa uskutoční dňa 25. 

októbra 2019 (piatok) o 13,00 hod. (obsahovo ide o dokončenie programu zo zasadnutia MsZ  

v Pezinku zo dňa 26.09.2019)  

 

PROGRAM : 

1. Otvorenie a voľba návrhovej komisie 

2. Informácia o prijatých rozpočtových opatreniach  (pôvodný bod č. 12) 

3. Informácia o aktuálnom stave pohľadávok k 30.6.2019  (pôvodný bod č. 13) 

4. Informácia o stave  investičných akcií  (pôvodný bod č. 14) 

5. Vyhodnotenie stavu verejnoprospešných služieb za I. polrok 2019  (pôvodný bod č. 

15) 

6. Vyhodnotenie kultúrneho života v meste za rok 2018 (pôvodný bod č. 16) 

7. Návrh na rozpočtové opatrenie (pôvodný bod č. 18) 

https://www.youtube.com/watch?v=Oqix7K_vJes&t=28039s
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8. Plán činnosti HK II. polrok 2019 (pôvodný bod č. 19) 

9. Informácia z činnosti ÚHK (pôvodný bod č. 20) 

10. Rôzne  

Dodatok k rokovaciemu poriadku MsZ (pôvodný bod č.23.01) 

11. Interpelácie poslancov (pôvodný bod č. 24) 

 

25.10.2019 ; od 13:00 h. do 16:39 h. dokončenie programu zo zasadnutia MsZ  v Pezinku 

zo dňa 26.09.2019 

 

1. Otvorenie a voľba návrhovej komisie 

Primátor vyzval poslancov k prezentácii.  

Prezentovalo sa 18 poslancov. 

Z neúčasti na zasadnutí MsZ sa ospravedlnila  poslankyňa Žárska a poslanec Alexy. 

Predsedajúci privítal prítomných poslancov a otvoril zasadnutie MsZ. Požiadal o voľbu 

návrhu do Návrhovej komisie, do ktorej nominoval poslanca J. Pátka a poslanca Jenečka. 

1.hlasovanie: Za 17 ; proti 0; zdržalo sa 0 ; nehlasovalo 0 ;  

Návrhová komisia v zložení p. Pátek a p. Janeček bola schválená. 

 

2. Informácia o prijatých rozpočtových opatreniach  (pôvodný bod č. 12) 

Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik, primátor  mesta Pezinok 

Spracovala: Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia  

 

Predsedajúci predal slovo vedúcej finančného oddelenia, aby podala bližšie informácie 

k danému bodu. 

Diskusia: 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. Nasledovalo hlasovanie o predloženom bode. 

2.hlasovanie: Za 18 ; proti 0; zdržalo sa 1 ; nehlasovalo 0 ;  

Bod MsZ zobralo na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=149s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-130/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/  zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a ustanovenia §10 ods. 8, § 14  a § 15 zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov 

berie na vedomie 

informáciu o prijatých rozpočtových opatreniach za máj - august 2019  

 príjmy vo výške 22 209 993 eur,  

 výdavky vo výške 22 120 872 eur 

 

3.  Informácia o aktuálnom stave pohľadávok k 30.6.2019  (pôvodný bod č. 13) 

Predkladá :   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovala :   JUDr. Jana Kľúčiková, referent daňových exekúcií 

 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=149s
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Uznesenie MsR č. 2-131/2019 zo dňa 17. 09. 2019 : MsR odporúča MsZ zobrať predložený 

materiál na vedomie. 

 

Predsedajúci opäť požiadal vedúcu ekonomického oddelenia o krátku informáciu 

k predloženému materiálu a následne otvoril diskusiu 

Diskusia: 

 Poslanec Šmahovský 

 Vedúca ekonomického odd.  

 Poslanec Šmahovský – žiada zaslať informáciu e-mailom prečo je taký nárast 

pohľadávok od marca 2019 - stanovisko 

 Poslanec M. Čech – žiada zaslať zdôvodnenie e-mailom prečo prišlo k takému 

veľkému nárastu pohľadávok 

 Vedúca ekonomického odd.  

 Poslanec M Čech – faktická poznámka 

Primátor ukončil diskusiu. 

3.hlasovanie: Za 22; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 1 ;  

Predložený bod poslanci zobrali na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=222s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-131/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v z.n.p., a úlohy uloženej uznesením MsZ č. 1-81/2019 zo dňa 30.05.2019 

berie na vedomie 

1. Informáciu – prehľad pohľadávok - Tabuľka č. 1 (stav podľa účtovnej evidencie k dátumu 

30.06.2019) 

2. Informáciu – daňové nedoplatky/pohľadávky nad 1000,- eur k 30.08.2019 Tabuľka č. 2 

3. Informáciu o nasledujúcich zmenách vo vymáhaní pohľadávok nad 1.000,- eur k 

30.08.2019 

 ISOUND, s.r.o., Drevárska 1649/23, Pezinok, IČO: 50084496, nedoplatok za 

komunálny odpad vo výške 1 879,02 € bol s poslednou splátkou zo dňa 29.05.2019 

uhradený celkom; 

 p. Oldrich Pavlík, bytom Bystrická 34, Pezinok, nedoplatok na poplatku za komunálny 

odpad vo výške 1125,96 € hradený mesačne postupne, v súčasnosti úhrada celkom 

245,26 €, zostatok nedoplatku je 880,70 €; 

 Regena, spol. s r. o., Glejovka 1, Pezinok, IČO: 34 108 726 nedoplatok za daň z 

nehnuteľnosti a psa vo výške 158 974,13 €. Postupná úhrada z nedoplatku od 

posledného zasadnutia MsZ vo výške 7 026,82 €, zostatok nedoplatku je 144 899,06 €; 

 Mirianský Ján, bytom Potočná 25/574, Limbach nedoplatok za daň z nehnuteľnosti za 

rok 2018 vo výške 2 441,02 €, bol dňa 17.05.2019 uhradený čiastočne vo výške 1 

220,51 €, zostatok nedoplatku je v sume 1 220,51 €; 

 VÍNO PEZINOK a.s., Za dráhou 21, Pezinok, IČO: 35 728 833, nedoplatok za daň z 

nehnuteľnosti vo výške 11 920,23 € bol s poslednou splátkou vo výške 11 920,23 € zo 

dňa 10.07.2019 uhradený celkom; 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=222s
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 Vlasta Lančaričová, Svätoplukova 2663/4, Pezinok, IČO: 46 280 294 pohľadávka za 

nájom pozemkov, bola úhradou dlžnej splátky a zmluvnej pokuty vo výške 653,40 € 

dňa 23.05.2019 uhradená celkom; 

 KAMET s.r.o., M. R. Štefánika 1, Pezinok, IČO: 31 428 690, úhrada pohľadávky na 

nájme nebytových priestorov k dátumu spracovania vo výške 3 852,18 €, dlžná suma 

predstavuje čiastku 10,11 €; 

 JUDr. Beňačková Alena, IČO: 60 560 962, nájom nebytových priestorov M. R. 

Štefánika 1 – Stará radnica, pohľadávka vo výške 1 058,56 €, dňa 23.08.2019 úhrada 

vo výške 740,16 €, zostatok pohľadávky je 318,40 €. 

 

4.  Informácia o stave  investičných akcií  (pôvodný bod č. 14) 

Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracovali:  Ing. Renáta Klimentová, vedúca odd. výstavby a životného prostredia 

Silvia Nestarcová, referent odd. výstavby a životného prostredia 

 

Bod uviedla vedúca odd. výstavby a životného prostredia. 

Predsedajúci otvoril diskusiu k predkladanému materiálu. 

Diskusia: 

 Poslankyňa Štrbová 

 P. Klimentová, MsÚ  

 Primátor 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Kremský – faktická poznámka 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Šmahovský – faktická poznámka (verejné osvetlenie na Myslenickej ulici 

bola daná požiadavka vedeniu Mesta, že by sa chceli aj s poslancom Grellom 

zúčastniť na odovzdávaní diela zhotoviteľom) 

 P. Klimentová, MsÚ (prísľub, že budú prizvaní – zatiaľ nie je známy termín 

preberania diela)) 

 ZPR Šipoš  

 Poslanec Šmahovský – faktická poznámka 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Mác – faktická poznámka 

 Poslanec Kremský 

 P. Klimentová, MsÚ 

 ZPR Šipoš 

 Primátor 

 Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

 P. Klimentová, MsÚ 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Kremský – faktická poznámka 

 Poslanec Solga 

 ZPR Šipoš 
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 Primátor 

 Poslanec Farbula 

 P. Klimentová, MsÚ 

 Poslanec Farbula – faktická poznámka 

 P. Klimentová, MsÚ – tabuľku prehľad čo stálo čistenie mesta (vinobranie za 3 roky) 

spracuje odd. výstavby a životného prostredia 

 Poslanec M. Pátek – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Kovačovský – faktická poznámka 

 P. Klimentová, MsÚ 

 Poslanec M. Čech 

 Primátor 

 ZPR Šipoš – faktická poznámka 

 Poslanec Grell –  Holubyho 22 

 ZPR Šipoš – pripravuje sa žiadosť o grand. Zrealizované práce sú v rozpore 

s projektovou dokumentáciou, čo komplikuje získanie grantu. 

 Primátor  

 Poslanec Solga – faktická poznámka 

 ZPR Šipoš – faktická poznámka 

 Primátor – pozval  poslancov na obhliadku Holubyho 22  

 

Technická prestávka  5 minút (oprava techniky) 

 

 Poslanec Grell – faktická poznámka 

 Poslanec Solga – faktická poznámka 

 Poslanec Kremský 

 P. Klimentová, MsÚ 

4..hlasovanie: Za 19; proti 0; zdržalo sa 3; nehlasovalo 0;  

Predložený bod poslanci zobrali na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=540s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-132/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvu v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 18f ods. 1, písm. e.) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 

berie na vedomie 

informáciu o stave investičných akcií 

bez pripomienok 

 

5. Vyhodnotenie stavu verejnoprospešných služieb za I. polrok 2019  (pôvodný bod 

č. 15) 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

Spracoval:   Ing. Renáta Klimentová, vedúca odd. výstavby a ŽP    

                        Ing. Oľga Moťovská, vedúca ref. ŽP, KO a D                        

            Vladimír Záleský  referent životného prostredia a dopravy                                                  

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=540s


MsZ 26.09.2019 a 25.10.2019                                                                                                                                
28 
 

            Ing. Jana Gubániová, referent životného prostredia 

            Mgr. Silvia Nestarcová, referent životného prostredia  

 

Bližšie informácie k predloženému materiálu podala p. Klimentová. vedúca odd. výstavby 

a životného prostredia.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil  

Primátor dal o bode hlasovať. 

5..hlasovanie: Za 21; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0;  

Predložený bod poslanci zobrali na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=4370s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-133/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku na základe ustanovenia § 4 ods. 1 a ods. 3 písm. g), h), n) § 

6 ods. 1 a § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov    

berie na vedomie    

Vyhodnotenie stavu verejnoprospešných služieb za I. polrok 2019  

a) bez pripomienok  

  

  

6. Vyhodnotenie kultúrneho života v meste za rok 2018 (pôvodný bod č. 16) 

 Predkladá :  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok  

 Spracoval :   Mgr. Peter Vlasák, referent CR a marketingu  

  

Podklady dodali: Mgr. Pavol Minárik, (dramaturgia PKC), PhDr. Petra Pospechová 

(riaditeľka Mestského múzea v Pezinku); Mgr. Zuzana Majerníková (riaditeľka CVČ); 

Zuzana Andelová (riaditeľka ZUŠ E. Suchoňa); Peter Bittner (konateľ, riaditeľ TV 

PEZINOK); Veronika Němcová (Schaubmarov mlyn); PhDr. Martin Hrubala (riaditeľ 

Malokarpatského múzea v Pezinku); Mgr. Daniela Tóthová (riaditeľka Malokarpatskej 

knižnice v Pezinku) 

 

Predsedajúci požiadal o krátke uvedenie tohto bodu. Referent CR a marketingu p. Vlasák 

stručne oboznámil poslancov s predloženým materiálom.  

 

Za komisiu kultúry sa vyjadril poslanec Šmahovský (ako predseda komisie). Komisia zobrala 

daný bod na vedomie bez pripomienok. 

Zároveň poďakoval všetkým pracovníkom kultúrnych inštitúcií v meste a taktiež všetkým 

pracovníkom a dobrovoľníkom, ktorí sa podieľajú na skultúrňovaní mesta Pezinok. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Nasledovalo hlasovanie. 

6..hlasovanie: Za 21; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0;  

Daný bod poslanci zobrali na vedomie. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=4475s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-134/2019 zo dňa 25.10.2019 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=4370s
https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=4475s
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Mestské zastupiteľstvo v Pezinku v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení,  v znení neskorších predpisov.  

berie na vedomie   

Vyhodnotenie kultúrneho života v meste za rok 2018  v znení predloženého materiálu 

bez pripomienok 

 

7. Návrh na rozpočtové opatrenie (pôvodný bod č. 18) 

Predkladá:       Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok   

Spracovala:     Ing. Renáta Klimentová, vedúca odd. výstavby a životného prostredia                                      

   Ing. Gabriela Repová, referent projektového riadenia a verejného obstarávania 

   Silvia Nestarcová, referent odd. výstavby a životného prostredia 

 

Uznesenie MsR č. 2-138/2019 zo dňa 17.09. 2019: MsR odporúča MsZ schváliť rozpočtové 

opatrenie, s pripomienkami:  -doplniť podklady o štúdiu – graficky materiál  

 

Predložený materiál k danému bodu uviedol a presnejšie informácie podal primátor. Uviedol, 

že sa konalo aj verejné stretnutie, ktorého hlavným bodom bola hlavne parkovacia politika. 

Rekonštrukcia ihriska vznikla aj na podnet súčasného stavu ihriska a požiadavky obyvateľov 

Za hradbami (pri materskej škole). Bola k tomu spísaná petícia. Mesto sa rozhodlo neriešiť 

len rekonštrukciu ihriska. Rozpočtové opatrenie pojednáva o celkovej sume na 3 ihriská. Na 

tieto boli podané aj 3 žiadosti o dotácie ( 5 tisíc – žiadosť zamietnutá, 8 tisíc – žiadosť 

schválená, 50 tisíc – čaká sa na vyhodnotenie). 

Predsedajúci otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

 Poslanec Mács 

 Primátor 

 Poslanec Kremský 

 Primátor 

 VFO Gusejnová 

 Primátor 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

 Poslanec Macháč – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Uhlár – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka 

 Primátor 
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 ZPR Šipoš – predniesol stanovisko komisie Územného plánovania, výstavby a 

dopravy 

 Poslanec Manák – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Manák – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

 Poslanec M. Čech 

 Primátor 

 Poslanec Oravec – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Mács – faktická poznámka 

 Poslanec Oravec – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec Oravec – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslanec M. Pátek – faktická poznámka 

 Primátor 

 Poslankyňa Štrbová – vyzvala 24 poslancova a primátora, aby si predtým ako schvália 

rozpočet sadli a stanovili priority na ďalšie 3 roky spoločného pôsobenia v tomto 

zastupiteľstve. 

 Primátor – poznamenal, že je rád, že zaznelo z radov poslancov, že programové 

vyhlásenia má byť tímová práca a preto ho on, ako osoba ani nepredkladal. 

 ZPR Šipoš 

Poslanecký návrh: 

 a) aby sa o troch rozpočtových opatreniach hlasovalo jednotlivo          

 b) presun kapitálových výdavkov z rezervného fondu v sume 247 tisíc eur sa zmenili 

na 100 tisíc.  

 Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

 ZPR Šipoš – faktická poznámka 

 Poslanec Rybár 

 Primátor – programové vyhlásenie (určené priority) musí byť v súlade so schváleným 

rozpočtom na nasledujúce roky) 

 Poslanec Rybár – faktická poznámka – Komisia ekonomiky a financií podporila 

predmetné rozpočtové opatrenie. 

Primátor ukončil diskusiu a vyzval k hlasovaniu o poslaneckom návrhu a následne o materiály 

ako celku. 

Návrhová komisia : zaznamenala 1 poslanecký návrh - poslanca Šipoša 

poslanecký návrh : v texte rozpočtového opatrenia znížiť 247 tisíc na 100 tis. a hlasovať 

v dvoch hlasovaniach o ihrisku a) a o ihrisku c); s tým, že za ihrisko a) by bolo RO 60 tisíc 

eur a v druhom hlasovaní by sa hlasovalo o RO 40 tisíc eur pre ihrisko pod bodom c) 
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 Poslanec Šipoš – zmena PN : Navrhujem prijať 100 tisíc eur na a) a c). Hlasovať 

jedným hlasovaním 

Diskusia k poslaneckému návrhu p. Šipoša: 

 Poslanec M. Pátek 

 ZPR Šipoš 

 Poslanec Kremský 

 Poslanec Šipoš stiahol poslanecký návrh 

Predsedajúci dal hlasovať o materiály tak ako bol predložený 

6..hlasovanie: Za 11; proti 9; zdržalo sa 2; nehlasovalo 0;  

Daný bod poslanci neschválili. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=4630s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-135/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/ zákona  č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 10 

ods. 9 a § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v 

znení neskorších predpisov    

neschvaľuje  rozpočtové opatrenie   

Presun schválených kapitálových výdavkov z rezervného fondu v  sume 247 000€ -             z 

,,Rekonštrukcie a prístavby objektu MŠ Cajlanská 7,,  na ,, Komplexné riešenie lokality Za 

hradbami a 1.mája s výstavbou detských ihrísk s rozšírením o relaxačné zóny, zeleň a hracie 

či fitnes prvky,, pre projekty:  

  

a.)  Inovatívna revitalizácia vnútrobloku na Aktívny park Za hradbami č. 3 v Pezinku, celkový 

rozpočet 148 635,24 eur, predpokladaná dotácia v sume 50 000,- € z Úradu podpredsedu 

vlády pre informatizáciu a investície SR,  z Programu podpory rozvoja regiónu   

  

b.) Rodinné detské ihrisko pre malkáčov a velkáčov  ihrisko na ul. 1. Mája v Pezinku, celkový 

rozpočet 52 354,62 eur, predpokladaná dotácia v sume 5 000,- €, z Bratislavskej regionálnej 

dotačnej schémy BRDS, Program individuálne dotácie predsedu BSK v roku 2019  

  

c.) Detské typové ihrisko na ul. Za hradbami č. 34, celkový rozpočet 44 159,75 eur, 

predpokladaná dotácia v sume 8 000,- €, z Bratislavskej regionálnej dotačnej schémy BRDS, 

Program územné dotácie 2019  

  

Celková suma na realizáciu  troch detských ihrísk je v sume 245 149,61 €, v prípade 

schválenia externých zdrojov bude suma znížená o externé dotačné zdroje.    

 

8. Plán činnosti HK II. polrok 2019 (pôvodný bod č. 19) 

Predkladá:  Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka  

Spracovala:  Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil 

8. hlasovanie: Za 18; proti 0; zdržalo sa 1; nehlasovalo 0;  

Daný bod bol vzatý na vedomie 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9556s 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=4630s
https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9556s
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Uznesenie MsZ č. 1-136/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4  a § 18f ods. 1 písm. b) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

schvaľuje  

Plán kontrolnej činnosti ÚHK na I. polrok 2019  

v znení predloženého materiálu 

 

9. Informácia z činnosti ÚHK (pôvodný bod č. 20) 

Predkladá:  Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka  

Spracovala:  Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka 

 

Bližšie informácie k vyhotoveným kontrolám uviedla spracovateľka materiálu – HK 

Diskusia: 

 Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

9. hlasovanie: Za 19; proti 0; zdržalo sa 0; nehlasovalo 0;  

Bod bol vzatý na vedomie 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9603s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-137/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia §18f, ods. 1, písm. d) zákona  č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov   

berie  na vedomie   

Informácie z činnosti ÚHK v znení predloženého materiálu 

 

10. Rôzne  

            Dodatok k rokovaciemu poriadku MsZ (pôvodný bod č.23.01) 

Predkladá:  JUDr. Roman Mács, poslanec MsZ v Pezinku  

Spracoval:  JUDr. Roman Mács, poslanec MsZ v Pezinku 

 

Stanovisko mestskej rady: MsR nedala odporúčanie 

Materiál predložený ako : Novela rokovacieho poriadku 

Hlasovanie: prítomní 5; za 1; proti 1; zdržal sa 3; neprítomní 3; 

 

Primátor požiadal poslanca Mácsa, aby daný bod uviedol, vzhľadom k tomu, že ho predložil. 

 

o Poslanec Mács 

Svoj návrh  Dodatku k Rokovaciemu poriadku MsZ v Pezinku zdôvodnil prítomným 

poslancom. Navrhuje v ňom aby sa zaviedla povinnosť zabezpečiť zvukový záznam 

z rokovaní MsR, aby rokovania MsR boli prístupné širokej verejnosti a pracovníkom MsÚ, 

ktorí sú na základe rokovaní MsR viazaní a z týchto rokovaní im vyplývajú úlohy. 

Primátor otvoril k danému bodu diskusiu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Predsedajúci dal o bode hlasovať. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9603s
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10. hlasovanie: Za 10; proti 7; zdržalo sa 1; nehlasovalo 0;  

Bod prešiel. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9820s 

 

Uznesenie MsZ č. 1-138/2019 zo dňa 25.10.2019 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. k), § 12 a § 25 ods. 

4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

Dodatok č. 1 k rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Pezinku v predloženom 

znení 

 

11. Interpelácie poslancov (pôvodný bod č. 24) 

Bod otvoril predsedajúci a následne dal slovo poslancom. 

 Poslanec M. Čech 

- Žiadal o vysvetlenie ohľadom výsadby zelene, ktorú Mesto plánuje uskutočniť. 

Podľa jeho informácií sa jedná o čiastku 20 tisíc eur – je v tejto čiastke zahrnutá aj 

starostlivosť o túto zeleň alebo len výsadba? 

Odpoveď:  

vedúca výstavby a životného prostredia 

 

 Poslankyňa Mizerová 

- Informovala, že sa stretli s obyvateľmi za volebný obvod Sever 

- Hodiny na Dolnom kostole neukazujú správny čas. Dá sa to z pozície Mesta 

upraviť? 

- Platené parkovanie v meste – nedalo by sa aspoň 15 minút parkovať bez platenia? 

(pre občanov na rýchle vybavenie napr. lekáreň...) 

Odpoveď:  

vedúca výstavby a životného prostredia 

  Juraj Pétek, riaditeľ PMS 

 

 Poslanec Farbula 

- Nová organizačná štruktúra – žiada o jej zaslanie 

Odpoveď:  

Prednostka MsÚ 

 

 Poslanec Kremský 

- V odpovedi na interpeláciu poslanca Mácsa z 27.6.2019 „Aké sú výsledky 

štátneho stavebného dozoru v objekte Tatra United Corporation, a.s. na Rozálke“ 

je uvedené, že definitívne závery môžu byť k dispozícii v polovičke augusta , 

najneskôr do konca augusta. Sú už takéto závery? Žiada o nich informáciu. 

- Otázka na rekonštrukciu ciest a chodníkov – nie je žiaden plán ani pasport. Ako sa 

to bude riešiť. Vytvorila sa nejaká priorityzácia a ako sa bude postupovať pri 

tvorbe rozpočtu. 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9820s


MsZ 26.09.2019 a 25.10.2019                                                                                                                                
34 
 

Odpoveď: 

  Jaroslav Pavlovič 

  vedúca výstavby a životného prostredia 

  Primátor 

 

 Poslanec Chynoranský 

- Žiada informáciu ohľadom dlhodobo rozkopanej Vajanského ulice (vie, že je tam 

problém s firmou). Sú nejaké možnosti ako posunúť tento problém vpred? Je 

možné osloviť nejakú inú firmu na odstránenie tohto stavu a uplatňovali si potom 

náhradu od pôvodnej firmy? Je potrebné to riešiť. 

Odpoveď: 

 Primátor 

 vedúca výstavby a životného prostredia  

 ZPR Šipoš 

 Jaroslav Pavlovič 

 

 Poslanec Hidaši 

- Na Dobšinského ulici je od februára nahlásené prepadnutie komunikácie – vôbec 

sa to nerieši 

- Na križovatke so Sládkovičovou ulicou sú kontajnerové stojiská, ktoré zasahujú do 

križovatky – bude sa to riešiť? 

- Pri schádzaní zo Šenkvickej ul. smerom k Dobšinského ul. je parkovanie vozidiel 

(parkujú tak, že čoskoro tam dôjde k dopravnej nehode) 

Odpoveď: 

vedúca výstavby a životného prostredia. Tieto podnety preverí a odpovie 

písomne 

 

 poslanec Macháč 

- Parkovacia politika v Pezinku – konkrétne v centre mesta. Poďakoval MsP, že 

dôsledne kontroluje systém parkovania v tejto oblasti. 

- Bude pripravovaná parkovacia politika predložená poslancom na 

pripomienkovanie a ak áno kedy? 

Odpoveď: 

 Primátor 

 Juraj Pátek, riaditeľ PMS 

 

 Poslanec Kremský 

- Na mnohých parkoviskách nie sú vyznačené čiary, pripravuje sa niečo aby sa 

mohlo parkovať úsporne a logicky ? 

Odpoveď: 

 Primátor 

 

 Poslanec M. Čech (podnet) 
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- Parkovisko pred úradom je neustále plné. Parkovisko by malo slúžiť hlavne 

návštevníkom MsÚ. Mali by sa vyčleniť nejaké miesta, kde občan príde na 15 

minút alebo hodinu, aby tam neboli autá, ktoré zaberajú parkovacie miesta celý 

deň a imobilný návštevníci MsÚ nemajú kde zaparkovať. 

 

 Poslanec Manák 

- Žiada informáciu ohľadne výrubu stromov, ktorý sa ma uskutočniť na Radničnom 

námestí a na ul. M.R. Štefánika – kedy to bude prebiehať a ako bude nastavená 

náhradná  výsadba ? 

- Kedy je naplánovaná náhradná výsadba pri cintoríne, kde bol urobený tento rok 

výrub ? 

Odpoveď: 

 Primátor 

 vedúca výstavby a životného prostredia 

 

 Poslanec Manák 

- Je ten výrub taký nutný, keď ešte nevieme, či tam budeme môcť uskutočniť 

náhradnú výsadbu? Sú tie stromy v takom zlom stave, že tam reálne hrozí v období 

4 až 5 rokov nehoda ? 

Odpoveď: 

 Primátor 

 vedúca výstavby a životného prostredia 

 Poslanec Macháč – faktická poznámka 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9935s 

 

 

Primátor ukončil diskusiu, poďakoval poslancom za  rokovanie a pevne verí, že sa stretnú 

aj k spoločnej tvorbe, ktorá bude spolu znamenať rozpočet a programové vyhlásenie.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_____________        _______________ 

Ing. arch. Igor Hianik      Ing. Jana Lehocká  

primátor        prednostka MsÚ 

 

https://www.youtube.com/watch?v=zQ41rTrwuLI&t=9935s
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Zapísala: Mária Odehnalová 

 

 

 

 

  


